
 

 

 
Acta de la Reunió Presencial de la Junta Directiva de la Unió de Magatzemistes de Ferros de 

Catalunya i Balears, celebrada el dia 17 de juny de 2022, al Restaurant Casa Ramon, de les 

cases d’Alcanar.  
 

Sent les 12:30 hores del dia 27 de juny de 2022, es celebra la reunió de forma presencial de la Junta Directiva de 
l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE online, celebrada el 04 de maig de 2022. 

 TERCER. Informació sobre el STEEL NET FÒRUM BCN, celebrat el 23 i 24 de maig de 2022. 

 QUART. Sortida Megasa – Conclusions. 

 CINQUÈ. Ponència ISEC – Conclusions. 

 SISÈ. Reunions de Zona / Situació del mercat per Zones / Situació no Associats. 

 SETÈ. Formació Associats. ( Noves dates ) 

 VUITÈ. Preparació Fòrum 2022    ‐      Format Fòrum. 
             ‐      Ponents. 

 ‐      Col∙laboradors. 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sr. Jose Casanovas Crusafon, de Jose M. Casanovas Enrich, S.L.   
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Jordi Gorgori Pàmies, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Assistents Especials: 
Sr. Raul Ramon Domingo Lapeira, de Hierros R. Domingo, S.A. 
Sr. Jose Antonio Núñez Motos, de Gutmetal, S.A. 
Sr. Daniel Salarich Anglada, de Ferros Climent, S.A.U. 
 
Delegació de vot: 
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. delega a Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
 
Absents: 
Ferros Brugués, S.A. 
Ferros Poch, S.A. 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 78% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els 
següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a  la Junta Directiva celebrada el passat 27 d’abril de 
2022. 

 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE online, celebrada el 04 de maig de 2022. 
 
Apartat comentat ja en la reunió de Junta Directiva Extraordinària del 31 de maig. 
 

 TERCER. Informació sobre el STEEL NET FÒRUM BCN, celebrat el 23 i 24 de maig de 2022. 
 
Apartat comentat ja en la reunió de Junta Directiva Extraordinària del 31 de maig. 
 

 QUART. Sortida Megasa – Conclusions. 
 
La Junta Directiva comenta que la sortida a MEGASA va ser molt interessant i la participació del Associats 
correcta.  
Ens resta informació per enviar al Associats pendent d’arribar des de Fabrica.  
La Junta Directiva dona les Gràcies a MEGASA per l’acollida i el bon tracte rebut.  

 

 CINQUÈ. Ponència ISEC – Conclusions. 
 
La Junta Directiva comenta que la primera formació 2022 sobre estives va ser tot un èxit, el participants tot 
i ser una formació bastant llarga van estar molt atents e interessats amb les explicacions.  

 

 SISÈ. Reunions de Zona / Situació del mercat per Zones / Situació no Associats.  
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions al Barcelonès ( Baix Llobregat i Vallès ) 
Realitzada reunió el 15 de maig a Granollers.  
Pendent reunió el 29 de juny a Baix Llobregat.  
Poca participació a Granollers a l’espera de la del Baix Llobregat. 
 
Reunions a Tarragona. 
Pendent reunió el 01 de juliol. 
Tarragona bona sintonia. 
 
Reunions a Lleida. 
Realitzada reunió el 20 de maig. 
Pendent reunió el 09 de setembre. 
Es nota una millora de la confiança. Molta participació. 
 
Reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 01 de juny. 
Pendent reunió el 13 de juliol. 
Molt bona sintonia i confiança. Almada no assistirà a les reunions. 
 
 
 
 



 
 

NO ASSOCIATS:  
Prudenci: Assisteix a la Reunió de Zona de Lleida i es fa Associat de la Unió.  
LST : Es dona la informació d’alta a l’empresa. A l’espera de resposta. Passat l’estiu en Sr. Enrique Gimeno 
Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. farà una trucada. 
Climent (filla): De moment se li envia la informació de reunions de Zona però no s’activa l’assistència. 
Almada: Últims gestió després d’estiu la realitzarà el President. 
 

 SETÈ. Formació Associats. ( Noves dates ) 
 
La Junta Directiva prepara les noves dates per als cursos de Formació 2022:  
ISEC  
Estives i amarratges a càrregues de material siderúrgic.  REALITZAT     
 
GLOBALBITS 
Outlook 2010          22 i 29 de setembre  15:30 – 18:30h 
Gestión de stocks e inventarios      6,13 i 20 d’octubre  15:30 – 18:30h 
Cálculo y aplicaciones propias de la venda    10 i 17 d’octubre  15:30 – 18:30h 
 
La resta de formacions es prepararan els horaris en la següent Junta. 

 

 VUITÈ. Preparació Fòrum 2022 ‐ Format Fòrum ‐ Ponents ‐ Col∙laboradors 
 
La Junta Directiva acorda:  
 

‐ Es proposen diferents lemes del Fòrum. 
‐ Finalment el lema serà: Els Reptes de la Distribució. 
‐ Es proposa tenir un fotògraf professional, la vicepresidenta presentarà un proposta. 
‐ Les Acreditacions seran més grans amb un Codi QR de l’empresa. 
‐ Les imatges dels reptes es ficaran a la pantalla esquerra del Auditori. 

 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  NOUS TEMES:  

‐ Possible visita per 2023 a la Fabrica de Balboa, al Sr. Jose Antonio Núñez Motos, de Gutmetal, S.A.  li 
van comentar la possibilitat d’anar‐hi. 
‐ Pendent de realitzar una Junta Directiva a Mallorca. 
‐ Pendent Carta als Fabricants ( Assemblea 2022 ) 
‐ Es proposa i accepta l’homenatge al Sant Eloi el Sr.  Sr. Jose Casanovas Crusafon, de Jose M. Casanovas 
Enrich, S.L. 
‐ Actiu el Certificat Digital ( Vigent per 2 anys ) 
‐ S’envia informació de formació de Confemetal als Associtas. 

 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
‐  Aprovat el pressupost per realitzar la web de la Unió amb l’empresa Mediactiu. Estem a l’espera de la 
subvenció del Govern del Kit Digital que obrirà places al octubre.  
‐ Ficar a la Web: Promptuari de la UAHE indicant que son pesos teòrics. I també la Taula de pesos. 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

El  President,  sense  d’altres  assumptes  per  tractar,  aixeca  la  sessió,  i  s’estén,  a  continuació  d’aquesta,  la 
present acta, sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                 Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.          Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


